
Referat fra møte 16 04 2018 

MAN valgte å avlyse peismøtene og heller gjennomføre et ordinært medlemsmøte. Presidenten takket 

for hyggelig og godt gjennomført jubileumsfeiring den 14. april. Gjestene fra Birzai var strålende 

fornøyd og var vel tatt hånd om av sine verter. Birzai overrakte et banner og en bildebok som 

illustrerte samarbeidet med klubben de siste 10 årene. Hun informerte også om gavene fra 

gjesteklubbene og distriktet. 

Knut Schou informerte om turen til Gdansk i mai. Kjempeflott opplegg. Thor Asbjørn viste bilder og 

fortalte fra fredagen og lørdagens aktiviteter.  

Bik Hrang gav en kort tilbakemelding om hans deltagelse på Ryla. 

Berit Reppesgård fyller 60 år den 17. april og Thor Asbjørn fyller 62 den 18. april. 

Solveig fortalte om en henvendelse fra Gandsfjord RK som ønsket å høre litt om vår klubbs aktiviteter 

når de besøker Sandefjord den 28. april. 

Berit informerte om utpeking av ny Assisterende Guvernør, i forbindelse med at Berit snart tiltrer som 

distriktsguvernør. Hun vil komme tilbake til klubben og diskutere den kommende 

distriktskonferansen, over sommeren. 

Man gikk deretter over til oppgaven, gitt av innkommende president: Hvordan ønsker man av møtene 

og hva ønsker man av innhold i møtene i neste periode? Hvert bord fungerte som gruppe og de 

skriftlige tilbakemeldingene ble samlet opp og vil bli overlevert innkommende president. 
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